

To all Parents of JFKS High School Students

February 12, 2024

Invitation to Parent Teacher Conference

Dear Parents:

We will hold one evening of parent-teacher conferences for grades 7 - 12 on

**Wednesday, February 21, 2024
from 5pm to 8:30pm.**

All conferences will be held via Google Meet or telephone. No in-person conferences will be offered. Due to privacy concerns, conferences will not and should not be recorded.

All parents are welcome, however **we ask that conference times be reserved for students who are struggling academically**, due to limited appointment availability in February.

Sign-ups will be available **online only** through **WebUntis**.
Go to webuntis.com and use your personalized username and login information.
The attached tutorial gives more information.

- Sign-ups will be available from February 14 (6am) until February 19 (11:30pm)

As always, parents may contact teachers directly via email should other arrangements be necessary. Staff email contact info can be found at www.jfks.de/high-school/facultystaff.

Reminder: 7-12 students will be dismissed at 13:05 on this day.

Please do not hesitate to contact us if you have questions.

Sincerely,

Robert Bartz
Managing Director
German High School Principal

Mark Fritzenschaft
American High School Principal

An alle Eltern der JFKS Oberschule

12. Februar 2024

Einladung zu den Eltern-Lehrer-Gesprächen

Liebe Eltern,

Wir möchten Sie für die kommenden Eltern-Lehrer Gespräche einladen.

Mittwoch, 21. Februar 2024
von 17:00 und 20:30 Uhr.

Alle Gespräche werden via Google Meet oder als Telefonat stattfinden. Gespräche vor Ort werden nicht angeboten. Aus Datenschutzgründen werden die Konferenzen nicht aufgezeichnet und sollten auch nicht aufgezeichnet werden.

Wir würden Sie bitten, nur dann einen Termin zu vereinbaren, **wenn Sie sich Sorgen über die schulischen Leistungen** Ihres Kindes machen, da es im Februar weniger Termin-Angebote gibt.

Anmeldungen sind **nur online** über **WebUntis** möglich.

Gehen Sie zu webuntis.com und verwenden Sie Ihren persönlichen Benutzernamen und Ihre Anmeldeinformationen. Die beigefügte Anleitung enthält weitere Informationen.

- Anmeldungen sind vom 14. Februar (6:00 Uhr) bis zum 19. Februar (23:30 Uhr) möglich.

Wie immer können sich die Eltern per E-Mail direkt an die Lehrkräfte wenden, wenn andere Absprachen erforderlich sind. Die E-Mail-Adressen der Lehrkräfte finden Sie unter www.jfks.de/high-school/facultystaff.

Zur Erinnerung: Die Schüler der Klassen 7-12 werden an diesen Tagen um 13:05 Uhr entlassen.

Sollten Sie weitere Fragen haben, wenden Sie sich gern an uns.

Mit freundlichen Grüßen,

Robert Bartz
Managing Director
Deutscher Oberschulleiter

Mark Fritzenschaft
American High School Principal